

C.O. 1971/389
CREDITORS' RELIEF ACT

CREDITORS' RELIEF ACT

Pursuant to the provisions of the *Creditors' Relief Act*, the Commissioner of the Yukon Territory is pleased and doth hereby order as follows:

"The standard form of receipt book in general use by the Government of the Yukon Territory, is approved for entry of the note or memorandum of the levy of money upon execution against the property of a debtor by the Sheriff."

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 8th day of November, A.D., 1971.

Administrator of the Yukon

C.O. 1971/389
LOI SUR LE DÉSINTÉRESSEMENT DES CRÉANCIERS

LOI SUR LE DÉSINTÉRESSEMENT DES CRÉANCIERS

Conformément aux dispositions de a *Loi sur le désintéressement des créanciers*, il plaît au Commissaire du territoire du Yukon de décréter ce qui suit :

«Le livret de reçus normalisé généralement utilisé par le gouvernement du territoire du Yukon constitue un formulaire approuvé pour l'inscription par le shérif des sommes d'argent réalisées lors d'une saisie-exécution sur les biens d'un débiteur.»

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, le 8 novembre 1971.

Administrateur du territoire du Yukon